
ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ ПРИ ВТОРО СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“ – МОНТАНА 

Вх. №АД-19-53/25.09.2024 г. 

 

Протокол № 1/25.09.2024 г. 

 

             Днес, 25.092024 г., в дирекцията на Второ СУ „Н. Вапцаров“ – Монтана се 

проведе заседание на Обществения съвет към училището. 

Присъстват петима членове: 

1. Мария Веселинова – родител 

2. Анна Георгиева - родител 

3.Мирослава Иванова– родител 

4. Станислав Станоев – финансиращ орган 

5. Борис Трифонов – представител на работодателите 

и директора на училището г-жа Елка Станева 

няма отсъстващи членове. 

На основание чл. 26, ал. 2 от Правилника за създаването, устройството на 

дейността на обществените съвети към детските градини и училища, чл.259 ал.1 от 

ЗПУО, във връзка с чл. 14, ал. 1 от Правилника за създаването, устройството и дейността 

на обществените съвети към детските градини и училища, протокол  № АД-19-

377/15.11.2022 г. за избор на членове на Обществения съвет и заповед № 2826/26.10.2022 

г. на кмета на община Монтана и Заповед РД-13-358/24.11.2022 г. е утвърден  поименния 

списък на членовете на настоящия обществен съвет. За протоколчик е избрана Нина 

Которова – гл. учител начален етап. 

Дневен ред: 

1. Запознаване на членовете на Обществения съвет с План за действие и финансиране за 

учебната 2024/2025 година към Стратегия за развитие на Второ СУ ,,Никола Йонков 

Вапцаров“ гр. Монтана за одобрение.  

2. Мерки за повишаване на качеството на образованието. 

3. Запознаване с индивидуални учебни планове на ученици със СОП за съгласуване. 

4. Програма за предоставяне на равни възможности за приобщаване на децата и 

учениците от уязвими групи. 

5. Одобряване на предложенията за занимания по интереси за учебната 2024/2025 г. 

По т. 1 от дневния ред  г-жа Елка Станева – директор на училището да представи 

на членовете на Обществения съвет План за действие и финансиране за учебната 

2024/2025 година към Стратегия за развитие на Второ СУ ,,Никола Йонков Вапцаров“ 

гр. Монтана.  

Общественият съвет декларира своето съгласие за приоритетните направления, 

дейности и срокове за изпълнение.  В резултат на проведеното гласуване Общественият 

съвет взе следното решение: 

,,Одобрява План за действие и финансиране за учебната 2024/2025 година към 

Стратегия за развитие на Второ СУ ,,Никола Йонков Вапцаров“.“ 

Точка 1 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

 По т. 2 от дневния ред, членовете на ОС бяха запознати с Мерки за 

повишаване на качеството на образованието и одобриха предложените. 

Мерки свързани с  учителите: за повишаване на квалификацията и мотивацията  на 

преподавателите, осъществяване на допълнителна работа с учениците, откриване на 



заложбите на всяко дете и насочване на развитието му в област, в която то ще изяви 

най-добре своя потенциал. Изразиха съгласие за използване на разнообразни форми за 

проверка на знанията, уменията и компетентностите на учениците.  

Посочени бяха допълнения, свързани с права и отговорности на учители и ученици. 

Точка 2 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 3 от дневния ред – г-жа Стефка Тодорова запозна Обществения съвет с 

индивидуални учебни планове на ученици със СОП. Обясни, че е сформиран екип за 

подкрепа за личностното развитие на учениците, за които са идентифицирани 

обучителните трудности и риск от отпадане от училище, за ранно оценяване на риска и 

ранно идентифициране на учениците в риск чрез проучване и оценка на потребностите 

и интересите им, откриване и предотвратяване на причините, които биха довели до 

отпадане от училище. Общественият съвет съгласува ИУП на учениците със СОП. Г-жа 

Мария Веселинова изрази мнение, че екипна работа с родители на ученици със СОП, 

които имат затруднения в училищната адаптацията би подпомогнала тяхното обучение. 

Точка 3 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

 По т. 4 от дневния ред, членовете на ОС бяха запознати с Програма за 

предоставяне на равни възможности за приобщаване на децата и учениците от уязвими 

групи от педагогическия съветник. Запознати бяха с дейностите по общата и 

допълнителната подкрепа и одобриха програмата.  

Точка 4 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

                По т. 5 от дневния ред,  г- жа Е. Станева – директор на училището, запозна 

присъстващите с предложенията за занимания по интереси за учебната 2024/2025 г. 

1. Тематична област: „Екологично образование и здравословен начин на живот“ за 

ученици от IV а клас от начален етап с ръководител г-жа Мариета Димитрова. 

2. Тематична област: „Природни науки“ за ученици от IV б клас на начален етап с 

ръководител г-жа Мая Спасова. 

3. Тематична област: „Спорт“ за ученици от IV в клас на начален етап с ръководител г-

жа Камелия Каменова. 

4. Тематична област: „Дигитална креативност“ за ученици от VII клас на прогимназиален 

етап с ръководител г-жа Анжелика Милева. 

5. Тематична област: „Полезна математика“ за ученици от VII клас на прогимназиален 

етап с ръководител г-жа Цветелина Петрова 

6. Тематична област: „Изкуство и култура“ за ученици от II и III клас с ръководител г-жа 

Габриела Иванова. 

7. Тематична област: „Дигитална креативност“ за ученици от XII клас на гимназиален 

етап с ръководител Адриана Каменова. 

8. Тематична област:  „Математика“ за ученици от X клас с ръководител Диана Борисова. 

9. Тематична област:  „Гражданско образование“  с ръководител Татяна Езекиева.  



10. Тематична област: „Технологии и дигитален свят“ за ученици от V клас на 

прогимназиален етап с ръководител Красимира Александрова. 

11. Тематична област: „Футбол“ за ученици от II и III клас на начален етап с ръководител 

С. Георгиев /външен лектор/. 

Допълнения не бяха направени. 

Точка 5 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

   

 

С това дневният ред беше изчерпан и събранието беше закрито от г-жа Елка Станева. 

 

 

 

 

 

 

Протоколчик: /п/                                                        Председател:  /п/ 

Нина Которова                                                         Мария Веселинова                                                    

 

 

 

 


